
Protokół  nr XXXIV/09  
z odbytej sesji Rady Gminy Brody 

w dniu 20 listopada 2009r.  
 

 

              Przewodniczący Rady Gminy Brody p. Lech Kossak o godz. 9
03 otworzył 

obrady XXXIV Sesji Rady Gminy Brody . 
Przewodniczący Rady odczytał  treść ślubowania , po czym pan Andreas Gargalis  
wypowiedział słowo „ślubuję”. 
 
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy radni ( 15). 
 
Przewodniczący spytał czy są uwagi do porządku obrad? 
 
R. Kowalczuk wnioskuje o wniesienie do porządku obrad dwóch uchwał  
w spr. uchylenia uchwały Rady Gminy Brody w spr. przystąpienia do zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Brody. 
 
Przewodniczący Rady przypomniał, że uchwała z 29.12.2008r. została przez komisje 
przepracowana, natomiast druga uchwała nie była analizowana przez komisje. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie  czy radni są za wpisaniem dwóch uchwał do 
porządku obrad. 
Za – głosowało 8 radnych, 3 było przeciwnych, 4 wstrzymało się od głosu. 
 
S. Młynek zgłosiła wprowadzenie do  porządku obrad uchwały w spr. zasad nabywania 
nieruchomości  . 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że dopuści dyskusję w tym  punkcie. 
Prosił o przegłosowanie, kto jest za wprowadzeniem  tej uchwały do porządku obrad? 
Za – glosowało 14 radnych,   1 wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący zaproponował wprowadzić projekt uchwały  dot. składu osobowego 
komisji. 
Za powyższą propozycja głosowało 14 radnych , 1 wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod glosowanie przyjęcie porządku obrad  
uwzględniając  powyższe sugestie. 
Za przyjęciem porządku obrad głosowali wszyscy radni. 
 
Ad. 1  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Do protokołu nie zgłaszano uwag. 
Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Ad. 2 Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt pogratulował p.A. Gargalisowi wyboru na radnego. 
 
Wójt w imieniu Ministra Rolnictwa wręczył  p. Józefowi Schlaffke odznakę „Zasłużony 
dla rolnictwa” 
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Podziękował  radnemu Z. Bednarskiemu i  M. Maszkowskiemu za zaangażowanie w  
przeprowadzeniu  seminarium parkowego. 
 
Wójt zaprosił pana M. Iżyka, który przedstawił sytuację w budowie wysypiska śmieci w 
Marszowie. 
Złożony został wniosek do Narodowego Funduszu, jest w trakcie załatwiania. Ocena 
powinna być pozytywna. Po ocenie I stopnia został tylko nasz wniosek. Na podstawie  
tej oceny Minister Rolnictwa może podpisać porozumienie z nami i wówczas możemy 
rozpoczynać procedury. 
Obecnie są w trakcie przejmowania wysypiska w Lubsku. Stwierdził, że nie będzie 
zmian w cenach dla ludności. 
 
Z. Bednarski - teraz ZGKiM podwyższa ceny.  To Rada Miasta w Lubsku decyduje o 
podwyżkach , my nie mamy na to żadnego wpływu. 
Zakład odbierający będzie i tak stosował swoją stawkę. 
 
M.Iżyk – w przyszłym roku chcą, by dopłaty gmin były zamieniane na udziały w spółce, 
Gdy oni będą zarządzać wszystkimi wysypiskami to Wójt będzie miał wpływ na stawkę 
na wysypisku. 
Na stawkę proponowaną przez operatora nie będą mieli wpływu. 
 
T. Stojecki  odnośnie informacji Wójta spytał: 
- pkt 4  jaki jest koszt Gminy w zatrudnieniu osoby do sprawowania opieki nad 
dowozem dzieci niepełnosprawnych do szkoły. 
- czy na spotkaniu na Uniwersytecie Zielonogórskim Wójt przedstawił swoje zdanie w 
spr. budowy kopalni. 
 
Wójt  - spotkał się z rodzicami dzieci niepełnosprawnych. Skierował dodatkowego 
pracownika panią Łanicką  do sprawowania opieki w czasie  dowozu. Na razie gmina 
nie ponosi dodatkowych kosztów, w przyszłym roku pomyślimy o tym. 
- był tylko świadkiem konferencji, nie  zabierał tam głosu, nie udziela wywiadów ani nie 
dyskutuje na ten temat. 
Jako Wójt reaguje na wszystkie zaproszenia, by mieć na bieżąco wiedzę na temat 
kopalni. 
Do Marszałka J. Zycha zwróciła się kopalnia , by parlamentarzyści włączyli się do 
sprawy kopalni. Zaproponowali stworzenie konsorcjum , by pomóc rozpracować temat 
inwestycji z naukowego punktu widzenia. 
Przewodniczący Rady uważa, że jeżeli ktoś zaprasza, to warto być i mieć informacje na 
bieżąco. 
 
T. Stojecki spytał czy pani opiekująca się  dziećmi w czasie ich dowozu do szkoły 
będzie w przyszłym roku otrzymywać wynagrodzenie? 
 
Wójt odpowiedział, że  chciałby, by ten pracownik był dodatkowo  wynagradzany , ale 
to należy zaplanować w budżecie, w tym roku na to nie ma środków. 
 
Ad. 3 Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących komisji o 
działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że : 
- 16.10.2009r. był na uroczystości z okazji Dnia Seniora  
- 19.10.2009r. uczestniczył w spotkaniu z Komendantem Posterunku  Policji 
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- 20.10.2009r. był na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych, 
- 10.11.2009r. uczestniczył w posiedzeniu Komisji Budżetu 
- 10.11.2009r. był zaproszony na akademię z okazji Święta Niepodległości w Zespole 
   Szkół, 
- 11.11.2009r. uczestniczył we mszy świętej, a później w odsłonięciu obelisku 
- 12.11.2009r. był na spotkaniu komisji Spraw Społecznych, 
- 13.11.2009r. – w Urzędzie Gminy  ustalał plan dzisiejszej sesji. 
 
M. Tracz Komisja Spraw Społecznych obradowała  20.10.2009r i 12.11.2009r. 
Wnioski komisji radni otrzymali. 
 
Z. Bednarski – Komisja Budżetu miała posiedzenia w dniach 26.10.2009r. i 
10.11.2009r. – opracowane wnioski radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 
 
T. Stojecki spytał czy komisja  zajmowała się rozdysponowaniem 9 tys. zł, ze środków 
za alkohol. 
 
Ad. 4 Informacja w spr. wydatków poniesionych na referendum w spr. budowy 
kopalni.  
Radni informację otrzymali z materiałami sesyjnymi. 
Do powyższego punktu nie było pytań . 
 
Ad. 5 Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
 
Przewodniczący Rady odczytał  informację ( wg zał.). 

Pani Sekretarz poinformowała, że osoby pracujące w Urzędzie , które są zobowiązane 
do złożenia  oświadczeń złożyli je w terminie.  
Drobne nieprawidłowości usunięto na bieżąco. 
Oświadczenia są zawarte w BIP. 
 
Ad. 6  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2008/2009. 
 
Wójt poinformował, że Dyrektor nie przybył ponieważ  jest w Gorzowie Wielkopolskim. 
Wójt chce zasygnalizować, ,ze szkole potrzebna jest pomoc w zakresie inwestycji. 
Dyrektor planuje  utwardzenie wjazdu, parkingu kostką. 
Można w tym roku  zrobić projekt utwardzenia drogi, wówczas  Dyrektor w przyszłym 
roku będzie mógł się  starać  o środki.  
 
Ad. 7 Informacja o realizacji  uchwał Rady GmIny i wniosków komisji za I półrocze 

2009r. 

Materiały radni otrzymali wcześnie, zapoznali się z nimi. , nie zgłaszali pytań. 
 
Ad.  8  Informacja o realizacji inwestycji i remontów na terenie Gminy. 
 
Zastępca Wójta odczytał informację. 
Poinformował zebranych, że wniosek na inwestycje ( kanalizacja i woda dla pozostałych 
miejscowości)  został odrzucony. Złożyliśmy  wniosek w ramach Programu Obszarów 
Wiejskich do tej pory nie mamy jeszcze decyzji. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił koszty budowy drogi Datyń – Brody. 
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T. Stojecki spytał czy wykonano remont ujęcia wody w Brodach? 
Zastępca Wójta stwierdził, że zadanie jest zrobione częściowo. 
 
Ad.  9  Informacja o wykonaniu budżetu za III kwartały 2009r. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej T. Stojecki odczytał  protokół  komisji  w spr. 
wykonania budżetu ( wg załącznika).  
 
Ad. 10.Podjęcie uchwał w sprawie : 
   
a/ opłat za przedszkole 
 
M. Tracz spytał co będzie z opłatami za grudzień? 
 
Pani Sekretarz wyjaśniła, że w grudniu nie można pobierać opłat , bo Sąd anulował 
poprzednią uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 4 wstrzymało się od głosu. 
 
b/  ustalenia stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od podatku od 
     nieruchomości, 
 
T. Stojecki – likwidujemy ulgi dla emerytów. Wójt  miał spotkać się z tymi ludźmi na 
wsiach, czy ustalone są  terminy spotkań? 
 
Wójt – cykl spotkań z mieszkańcami  rozpocznie się od 30.11.2009r. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. 
 
c/  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
     Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni (15). 
 
d/  opłaty targowej   
     Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni. (15). 
 
e/  zmian do uchwały w sprawie obelisku 
     Przewodniczący Rady  odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni (15). 
 
f/   wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu  mieszkalnego 
      wyznaczonego do sprzedaży jego dotychczasowemu najemcy. 
     Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 
g/  wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie na czas oznaczony 10 lat 
    nieruchomości  niezabudowanej, stanowiącej własność Gminy Brody.  
   (  sołectwo Nabłoto) 
     Przewodniczący Rady  odczytał treść uchwały. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 3 wstrzymało się od głosu. 
 
h/  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu (kiosk RUCH) 
     Przewodniczący Rady  odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni (15). 
 
i/   wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów na dzierżawę gruntu  ( ogródki  
     działkowe) 
    Przewodniczący Rady  odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały  głosowali wszyscy radni. (15). 
 
j/   zmian w budżecie 
 
T. Stojecki –należy rozdysponować 9 tys. zł. ze środków z alkoholu. Komisja 
zaproponowała przekazać te środki na place zabaw. 
 
Wójt – to co było zaplanowane na place zabaw zostało wykonane. We wnioskach na 
fundusz sołecki  planowano środki na place zabaw. 
Na spotkaniu z przewodniczącą komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
p. Czahajdą  oraz panią Skarbnik  podjęto decyzję by za 7 tys. zł. wyposażyć ORLIKA w 
sprzęt ( ławki, siatka). 
 
T. Stojecki – w ubiegłym roku pozostało 12 tys. zł  i przeznaczono je na place zabaw a 
później za to zakupiono namioty. 
Chce, by te 9 tys. dać na place zabaw. 
 
Przewodniczący Rady – w tym roku został wybudowany ORLIK lecz jest bez 
wyposażenia. Już dwa place w tym roku zakupiono. Aby zamknąć temat ORLIKA 
wnioskuje o przychylenie się do stanowiska Wójta, by doposażyć ten obiekt. Będzie on 
służył wszystkim dzieciom. 
 
M. Tracz – to powinno być wcześniej sprawdzone, czy są ławeczki czy nie. Taką 
decyzję powinna podjąć najpierw Rada a później Wójt. 
 
Przewodniczący Rady – są dwie propozycje i należy je przegłosować. 
 
T. Stojecki spytał co z pozostałą kwotą 2 tys. zł. 
 
Pani Skarbnik stwierdziła, ze pozostała do rozdysponowania przez komisję RPA. 
 
Przewodniczący prosił o przegłosowanie- kto jest za rozdysponowaniem kwoty 9 tys w 
następujący sposób: 7 tys. na zakup sprzętu do ORLIKA, 2 tys. do rozdysponowania 
przez Komisje Alkoholową. 
Za – głosowało 9 radnych, 2 było przeciwnych, 4 wstrzymało się od głosu. 
 
Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie całej uchwały. 
Kto jest  za przyjęciem całej uchwały: 
Za – głosowało 12 radnych, 2 było przeciwnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 
k/ uchwała  w sprawie ustalenia taryfy  za wodę 
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Przewodniczący Rady – wnioski komisji były przeciw zaproponowanym stawkom w 
projekcie uchwały. 
Jeżeli rada odrzuci uchwałę, to czy Wójt je zatwierdzi? 
 
Z. Rękas – taryfa jest zgodna z przepisami. Stawka na przyszły rok  w porównaniu do 
ościennych gmin jest najniższa. 
 
Przewodniczący Rady –mieszka na granicy dwóch gmin . Gubin w 2009r  ma stawkę 
2,14 zł.    Radni podejmą uchwałę, ale decyzję podejmie Wójt.. 
Należy poddać pod dyskusję reorganizację ZGKiM. Temat jest nie skończony. 
 
Z. Rękas – w gminie Gubin jest najniższa stawka w 2009r. ale na 2010r. ma być stawka 
6,35 zł. Do Kumiałtowic kupuje wodę, jeżeli  nasza stawka będzie niższa to będziemy 
do Kumiałtowic dopłacać. 
 
L. Kossak – w Gminie Gubin inkasent robi odczyt liczników i od razu wystawia fakturę. 
Taki aparat kosztuje 6 tys. zł.  
Należy przymierzyć się do podłączenia Marianki do sieci w Brodach. 
 
Z. Rękas – mają koparkę mogę to robić . W  Tuplicach robią inwestycje ale gmina daje 
projekt, oni za pracę wystawiają faktury. 
 
T. Stojecki – u nas gmina robi inwestycje natomiast dochody za wodę idą do ZGKiM.  
Odnośnie Marianki, były zaplanowane 2 tys. lecz ZGKiM nic nie zrobił. Mógł chociaż 
zakupić materiały.   Podwyżka wody nic nie da, gdyż te pieniądze i tak pójdą do ZGKiM. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały dot. stawek za wodę. 
Za przyjęciem uchwały nikt nie głosował. 14 radnych było przeciwnych, 1 osoba 
wstrzymała się od głosu. 
 
l/ uchwała w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Brody ( nr XXIII/154/08) w 
spr. przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Brody  
 
j/ w sprawie   uchylenia uchwały Rady Gminy Brody ( nr XXVI/173/09 ) w spr. 
przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Brody 
 
Przewodniczący Rady spytał czy są pytania lub uwagi ? 
Radni nie zgłaszali pytań wobec czego przewodniczący Rady odczytał treść uchwał i 
prosił o przegłosowanie ich kolejno: 
- za przyjęciem uchwały l/  dot zm. XXIII/154/08 głosowało 8 radnych, przeciw 
  glosowało 3 radnych, 4 wstrzymało się od głosu. 
- za przyjęciem  uchwały j/ dot. zm. XXVI/173/09 głosowało 8 radnych, 3 było 
   przeciwnych, 4 wstrzymało się od głosu. 
 
k/ uchwał w spr. zmian  do uchwały Nr XXXIII/209/09 ( uzupełnienie komisji rady). 
 
Przewodniczący Rady spytał radnego p. Andreasa Gargalisa,  czy chce pracować w 
komisji budżetu  
Radny A. Gargalis  odpowiedział, że tak, wyraża zgodę. 
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Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni. (15) 
 
l/ uchwała w spr. zmian do uchwały nr XXXIII/215/09 w spr. zasad nabywania, 
   zbywania nieruchomości oraz ich  wydzierżawiania , wynajmowania i użyczania. 
 
T. Stojecki spytał dlaczego Urząd chce w § 10 ust. 1 przedłużyć dzierżawę . Może 
lepiej motywować do zakupu tej ziemi i ją sprzedać. 
 
S. Młynek stwierdziła, że   wg ustawy, istnieje możliwość sprzedaży działki na poprawę 
warunków zagospodarowania – bez przetargu przy spełnieniu określonych warunków. 
Proponowany w projekcie uchwały zapis dotyczy małych działek.  
 
Radca prawny p. M. Wrońska  wyjaśniła, że jedna i druga forma jest dobra, dodatkowo 
stwarza się możliwość dzierżawy. 
 
T. Stojecki prosił o przegłosowanie by zamiast dzierżawy wpisać sprzedaż. 
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie: 
Kto jest za propozycją radnego T. Stojeckiego, by zamiast dzierżawy było sprzedaż? 
Za – głosowały 2 osoby, przeciw – 10 osób, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść całej uchwały . 
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciwko głosowała 1 osoba, 2 
wstrzymały się od głosu. 
 
Ad. 11  Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny E. Trzeciak o godz. 1150 opuścił salę obrad. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali druki interpelacji i prosił, by w 
przyszłości radni mogli składać interpelacje na piśmie. 
           Na dzisiejszej sesji złożono dwie pisemne interpelacje: 
- p. D. Bednarczuk i p. E. Rudnickiego, które przewodniczący przekazał Wójtowi.  
Odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie. 
 
Wójt prosił, by w kwestii oświetlenia ulicznego radni zgłaszali  awarie natychmiast do 
urzędu, żeby nie czekali na sesję. 
 
Przewodniczący Rady  stwierdził, że u nich lampy zapalają się za wcześnie i za późno 
gasną. 
 
T. Stojecki podziękował za zrealizowanie zgłaszanej interpelacji dot. ustawienia 
znaków pierwszeństwa na drodze. 
 
A. Gargalis – zgłosił, że na ul. Kilińskiego  przy posesji 28 uszkodzono korzenie 
drzewa- lipy, która się rusza , należy ją przyciąć. 
 
T. Kowalczuk spytał czy uzgodniono miejsce przystanku dla dzieci niepełnosprawnych 
w Jeziorach Wysokich. 
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Wójt odpowiedział, że przystanek został uzgodniony i potwierdzony przez wszystkich 
zainteresowanych. Jest on wyznaczony w obrębie  nowego kosza na plastiki na 
zatoczce. 
 
M. Tracz 
 – w dalszym ciągu nie została odebrana świetlica w Kumiałtowicach. Odda od niej  
    klucze, bo nie będzie odpowiadał za to, co tam się dzieje 
-   w październiku czy wrześniu zadał pytanie do Przewodniczącego Rady dot. czasu 
    pracy Wójta 
- ogrodzenie cmentarza, do 15 października Wójt zobowiązał kierownika by cmentarz 
   został ogrodzony, dzisiaj jest 20.11. i nic nie jest zrobione. 
- nie działa winda w ośrodku zdrowia 
 
Wójt odpowiedział: 
- w świetlicy w Kumiałtowicach nie ma odbioru kominiarza, na to potrzeba 2 tys. zł, 
  których wieś nie posiada, to należy znaleźć . 
- na cmentarz w Kole materiał jest zakupiony, sołtys zrobił ogrodzenie od strony drogi, 
   ZGKiM musi zrobić resztę czyli zakupić słupki i wykonać ogrodzenie. 
   Wójt postara się, by to ZGKiM wykonał. 
- winda powinna być kontrolowana przez wyspecjalizowane firmy Jest awaria i aby ją 
  zlikwidować potrzeba 6 tys. zł. ZGKiM nie ma tych środków w budżecie.  
  Wójt będzie rozmawiał z tą firmą może uda się zrobić to tańszym kosztem.  
  Wójt poinformował, że jest awaria pompy na ul. Wolności – to też będzie kosztować 
  parę tysięcy złotych. 
  Wójt podejmie działania w tym kierunku. 
 
M. Tracz spytał czy na zakończenie świetlicy w Kumiałtowicach znajdą się środki w 
kwocie 2 tys. zł. 
 
Wójt sprawdzi to z p. skarbnik i poszukają pieniędzy w budżecie. 
 
Przewodniczący Rady w sprawie czasu pracy Wójta zwrócił się do radcy prawnego o 
opinię w spr. kontroli Wójta w zakresie jego czasu pracy. 
Odczytał treść odpowiedzi. 
 
M. Tracz – na sesji radca mówił cos innego a teraz napisał  inaczej. 
Opinia na piśmie zaprzecza temu co mówił na sesji. 
 
Przewodniczący Rady – odnośnie windy w ośrodku zdrowia na komisji  wypowiadał 
się kierownik ZGKiM. Mówił, ze był producent windy.  
W związku z tym, że kierownika już nie ma  sesji Przewodniczący proponuje wezwać go 
na posiedzenie komisji budżetu i omówić sprawę. 
 
T. Kowalczuk – droga Brody do Jezior Wysokich, która była niedawno równana , jest  
w gorszym stanie niż przed równaniem. 
 
Przewodniczący Rady też miał takie zgłoszenia z innych wsi – uwagi przekazał 
wykonawcy. 
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Ad. 12  Wolne wnioski. 
 
T. Kuczkowski – sołtys J. Dolnych zgłosił uszkodzenie przewodów elektrycznych przez 
tych , którzy robili kościół. 
 
Z-ca Wójta przekaże sprawę dla firmy, by to naprawili, szkoda, że sołtys nie zgłosił tego 
wcześniej przy odbiorze . 
 
A.Babiarz – sołtys J. Wysokich – należy naprawić drogę J. Dolne – Suchodół na 
zakręcie w asfalcie jest dziura. 
 
Przewodniczący Rady przeczytał pismo z Biblioteki w Brodach z prośbą o 
sponsorowanie dla chorego Kubusia.   
Proponuje przy kasie  wystawić pudełko i kto chce może tam wrzucać pieniądze. 
 
O 1210 Przewodniczący Rady p. Lech Kossak zamknął obrady XXXIV Sesji Rady 
Gminy Brody. 
 
Protokołowała 
Mirosława Dudziak 


